

## Australian Vanadium 报告称在测试工作中钒和铁品位更高

**Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL)** 在其位于西澳大利亚的旗舰 **Australian Vanadium** 项目的测试工作中获得了更高品位的钒和铁精矿，增加了钒资源的潜力和更高的钛铁联产品品位。

公司一直在对该项目的南部资源区块进行额外的研究和测试，并宣布“取得积极成果并进一步推进冶金定性”。

新磁精矿中的铁品位高达 61%，精矿中的氧化钒品位高达 1.51%。

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



## Australian Vanadium reports higher vanadium and iron grades in test-work

**Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL)** has achieved higher grades of vanadium and iron concentrate in test-work at its flagship Australian Vanadium Project in Western Australia, increasing the potential for vanadium resources and higher ferrotitanium co-product grades.

The company has been conducting additional studies and testing from the southern resource blocks at the project and has announced “positive outcomes and further progressed metallurgical characterisation”.

Iron grades of up to 61% in fresh magnetic concentrate were recovered, as well as grades of up to 1.51% vanadium oxide in concentrate.

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China